
MR Vergadering Notulen 
 
 

Aanwezig: Rianne, Giel, Richard, Rinus, Eric 
Afwezig:  
Datum: 19-03-2024 19.00 uur 
Notulist: Rinus 

Agenda 
nr. 

Betreft :  

1 Opening en vaststellen agenda:   

  

2 Verslag vorige vergadering + tussentijds digitaal afgedane zaken: 
 
Notulen van de vergadering van 28 november 2023 zijn niet geplaatst. 
Notulen doorgelopen en geconstateerd dat er niet direct dringende zaken 
in staan die nog geplaatst dienen te worden. Vergadering van januari 
2024 is niet doorgegaan. Vanaf deze vergadering met nieuwe 
samenstelling mr en nieuw notulist zal een en ander weer opgepakt gaan 
worden.  

  

3 Taakverdeling en werkwijze MR 
 
De taakverdeling in de mr is aangepast. Richard heeft per maart 2024 het 
lidmaatschap en de voorzitterstaken van Joanke overgenomen. Rinus en 
Eric hebben de taken in de mr overgenomen van Eline en Maja. Rinus zal 
als secretaris fungeren en de notulen maken en de agenda opstellen. De 
zittingstermijnen van  Rinus en Eric zijn ingegaan per november 2023 en 
lopen tot november 2027. 
 
Jaarplanning mr de Leeuwerik besproken en voor iedereen duidelijk. 
Wijkt niet af van voorgaande jaren. 
 

Be 

  



4 Onderwerpen uit jaarplan MR De Leeuwerik 2022-2023 
 
Begroting Prisma 
 
De begroting vanuit prisma is doorgenomen. Prisma haalt de broekriem 
aan. Er wordt bezuinigd op personeel. Verkeerde beslissingen uit het 
verleden, onder meer bij het afsluiten van een ongunstig energiecontract, 
liggen hieraan ten grondslag.  
 
Met name daar waar het gaat over de bezuinigingen op personeel zorgt 
dit bij sommige basisscholen binnen de Prisma groep voor een onrustige 
en bedrukte stemming. Gelukkig is de stemming op de Leeuwerik onder 
het personeel tot op heden goed en positief. Personeelsbeleid wordt wel 
steeds meer een uitdaging, omdat er steeds minder personeel komt. 
 
Het resultaat van de begroting is licht negatief, maar wordt goedgekeurd. 
De situatie op de Leeuwerik is best redelijk te noemen. 
 
 
Concept vakantierooster, wordt nagestuurd, Actie Giel 
 
MR huishoudelijk reglement, status? 
Mr huishoudelijk reglement voldoet nog. Zittingstermijnen deelnemers, zie 
hiervoor, zijn aangepast door de voorzitter. 
Eric gaat rond 20 maart 3 maanden op reis. We hebben ervoor gekozen 
geen tijdelijke vervanger aan te wijzen. Indien nodig is Eric telefonisch 
bereikbaar. 
 
Schoolreisbudget  
Plan is met de bus op pad, ouderraad is hiermee bezig. 
 
Groep 1-7; met zijn allen op schoolreis 
groep 1-2 17,50 euro , wordt meer, zie hieronder 
groep 3-7 = 35 euro  
Afgesproken is dat een naheffing (extra betaling van €17,50) zal worden 

gevraagd voor groep 1-2 in verband met de hogere kosten van deze 

schoolreis. Groep 1-2 gaat nu mee met groep 3-7, naar een verdere en 

duurdere bestemming dan gebruikelijk, vandaar deze naheffing. 

 
Inventarisatie ouderbijdrage  
Doorgaan op huidige weg. Dus blijven vragen om de ouderbijdrages. 

  



5 Overige onderwerpen ter bespreking: 
Wat speelt er verder?  
 
Er wordt door Giel e.a. gekeken naar de huidige manier van lesgeven en 
of dit niet op termijn , stap voor stap, op een andere manier kan worden 
ingericht en vormgegeven. Dit is iets voor de nabije toekomst. Mede 
vanwege de toenemende krapte van personeel wordt gekeken naar 
andere/nieuwe lesmethodes. 
 
Schoolplan wordt nu opgesteld voor 1 jaar. 

  

6 Personeel: 
Update van Giel  
Komt terug in de volgende vergadering. 

  

7 Communicatie: 
 Wie plaatst de notulen? Rinus maakt ze in concept, stuurt ze rond, 
daarna definitief maken en naar Giel/Richard. Die plaatsen ze. 

  

8 Rondvraag en sluiting:  
Richard vraagt aandacht voor de matige staat en inrichting van het 
schoolplein. Het huidige, stenen, schoolplein, heeft al jaren zijn beste tijd 
gehad aldus Richard. Richard pleit voor een groener, frisser en 
uitdagender schoolplein. Hierbij speelt natuurlijk wel mee dat er 
waarschijnlijk op termijn een nieuwe school zal komen in Lewedorp, 
waardoor investeringen in deze school kritischer zullen worden benaderd. 
 
Giel is wel aan het kijken naar de mogelijkheden om toch wat 
aanpassingen aan het schoolplein te doen. 

 
Richard bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 
 
Vergaderdata  
14 mei -→ formatieplan en schoolplan 
4 juni→ afronden wat is blijven liggen etc. 
 
  

 


